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Tämä sivu on konekäännetty [Linkki].  Konekäännökset voivat sisältää virheitä, jotka saattavat 
heikentää selkeyttä ja tarkkuutta. Oikeusasiamies ei vastaa mahdollisista 
epäjohdonmukaisuuksista. Tietojen luotettavuus ja oikeusvarmuus varmistuvat lukemalla edellä 
linkitetty lähdekielinen versio (englanti).  Lisätietoja on kieli- ja käännöskäytännöissämme 
[Linkki]. 

Miten Euroopan komissio reagoi huoleen siitä, että se 
kerää riittämättömästi tietoja siitä, miten Irlanti on 
pannut täytäntöön EU:n yleisen tietosuoja-asetuksen 
(GDPR) 

Tutkimus aloitettu 
Kanteluasia 97/2022/PB  - Tutkittavaksi otetut kantelut, pvm 10/02/2022  - Päätökset, pvm 
19/12/2022  - Toimielin, jota kantelu koskee Euroopan komissio ( Ei hallinnollista epäkohtaa ) 
| 

Ursula von der Leyen 

Presidentti 

Euroopan komissio 

Arvoisa puhemies, 

Olen saanut Euroopan komissiota vastaan kantelun Irlannin kansalaisvapauksien neuvostolta 
[Linkki] (ICCL) ja päättänyt aloittaa tutkinnan. 

Kantelija ilmaisee huolensa siitä, että komissio ei ole kerännyt riittävästi tietoja valvoakseen 
EU:n yleisen tietosuoja-asetuksen soveltamista Irlannissa. Tässä tutkimuksessa on kyse siitä, 
onko komissio ryhtynyt riittäviin toimiin kerätäkseen riittävästi tietoja tosiseikoista. ICCL on viime
aikoina ollut yhteydessä komissioon tässä asiassa. [1] 

Kantelija on myös huolissaan laajemmin siitä, että Euroopan komissio ei tee tarpeeksi 
varmistaakseen, että yleistä tietosuoja-asetusta sovelletaan. En ole kiinnostunut tästä huolesta. 
Olen ilmoittanut kantelijalle, että komissiolla on laaja harkintavalta päättää rikkomusmenettelyn 

https://www.ombudsman.europa.eu/etranslation
https://www.ombudsman.europa.eu/languagepolicy
https://www.iccl.ie
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aloittamisesta ja milloin. Rikkomusta koskevan kantelun asiasisällön osalta oikeusasiamies voi 
puuttua asiaan (pyytämällä komissiota tarkastelemaan kantelua uudelleen) vain siinä 
tapauksessa, että on viitteitä siitä, että komissio on esittänyt tosiseikkoja tai oikeudellisia 
seikkoja ilmeisen virheellisesti. 

Tutkin kantelijan erityistä huolta seuraavista syistä: kansalaisten mielessä on väistämättä 
kysymyksiä, jos tämän tärkeän lainsäädännön täytäntöönpanosta on saatavilla erilaisia 
tosiasioihin perustuvia selvityksiä. Julkiset elimet yhdessä kansalaisyhteiskunnan 
organisaatioiden kanssa raportoivat, että yleisen tietosuoja-asetuksen soveltaminen Irlannissa 
on riittämätöntä, kun taas komission äskettäinen vastaus kantelijalle tässä tapauksessa näyttää 
viittaavan siihen, että tästä ei ole näyttöä. 

Näin ollen katson aiheelliseksi pyytää komissiota esittämään yksityiskohtaisen ja kattavan 
selostuksen tähän mennessä keräämistään tiedoista, jotta se voi ilmoittaa, sovelletaanko yleistä
tietosuoja-asetusta kaikilta osin Irlannissa. 

Olisin kiitollinen, jos komissio antaisi minulle tällaisen selvityksen myös kantelijan esille tuomiin 
erityiskysymyksiin tietojen keräämisestä. Olisi hyödyllistä, jos komissio voisi antaa selitykset 
siitä, miten ja mistä lähteistä se kerää tiedot. 

Huomatkaa, että lähetän todennäköisesti vastauksenne ja siihen liittyvät liitteet kantelijalle 
huomautuksia varten [2] . 

Olisin kiitollinen, että saisin komission vastauksen 15. toukokuuta 2022 mennessä. 

Lopuksi on huomattava, että jos edellä mainitut tiedot sisältyvät erittäin laajaan ja/tai 
monimutkaiseen asiakirja-aineistoon ja komissio katsoo, että aikaisin paikalla järjestettävä 
tarkastuskokous saattaa olla toivottavaa, ota yhteyttä toimistooni mahdollisimman pian. Tutkiva 
virkamies on Peter Bonnor. 

Sinun vilpittömästi, 

Emily O’Reilly  Euroopan oikeusasiamies 

Strasbourg, 10.2.2022 

[1]  Ks. komission jäsenen Reyndersin 1. joulukuuta 2021 päivätty kirje kantelijalle (viite Ares 
S(2021)8354751). Oikeusasiamies on myös tietoinen komission jäsenen Reynderin 
äskettäisestä kirjeestä Euroopan parlamentin jäsenille aiheesta (Ares S(2021) 8673573). 

[2]  Jos haluatte toimittaa luottamuksellisiksi katsomianne asiakirjoja tai tietoja, joita ei pitäisi 
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paljastaa kantelijalle, merkitkää ne ”luottamuksellinen”. Salattuja sähköposteja voi lähettää 
omaan postilaatikkoomme. Tällaiset tiedot ja asiakirjat poistetaan Euroopan oikeusasiamiehen 
asiakirjoista pian tutkimuksen päätyttyä. 


